
Formandens beretning 
Generalforsamling i NNDR 2024 

v. Kjeld Høgsbro 

 

Vi har afholdt 4 bestyrelsesmøder, der alle har været virtuelle. 

Det har dels drejet sig om udviklingen efter de organisatoriske ændringer, vores formidling udadtil og 

planlægning/afholdelse af seminarer og andre mødeformer. 

Ved indførelse af betalt medlemskab var det formålet at: 

a. Sikre en tilfredsstillende beslutningsproces. 

b. Tilfredsstille netværksmedlemmer der ønsker en mere aktiv deltagelse uden at ville indgå i 

bestyrelsesarbejdet. 

c. Skabe en dialog mellem bestyrelse og netværk. 

d. Muligheden for dannelse af forskningsgrupper kunne på sigt være en ambition. 

Ingen af disse målsætninger kan siges at være opnået. Der er i dag 17 medlemmer af foreningen og der har 

ikke været særskilte initiativer/arrangementer i forhold til disse. Der udsendes til 142 medlemmer af 

netværket. 

Vedrørende formidling til omverdenen har der stadig været problemer med hjemmesiden som ikke er løst. 

Herunder især muligheden for at tilmelde sig netværk og medlemskab. 

Vi har diskuteret muligheden for at etablere en side på Facebook og Linkedin. Facebook er af forskellige 

grunde blevet fravalgt hvorimod vi har igangsat etableringen af en side på Linkedin. Anthon orienterer.  

Hvad arrangementer angår, har vi haft en løbende diskussion om følgende temaer: 

1. Cognitive problemer og social diversitet som blev udgangspunktet for dette årsmøde. 

2. Digitale teknologier som stadig er inde i billedet. 

3. Universelt Design hvor der ligger planer til et arrangement der følger op på sidste års møde og 

udgigelse af bogen i Bevica Fondens regi. 

4. Kunst, repræsentation og identitet som stadig er inde i billedet. 

5. Deltagelse og inklusion som en gruppe arbejder med. 

6. Relationen forsorg-omsorg for forskellige grupper i historisk belysning som er overtaget af 

selskabet for handicaphistorie. 

Vi er i en løbende diskussion om formen skal være heldagsseminarer, fyraftensmøder eller medlemsmøder, 

og hvorvidt de formidles som: 

1. Rene virtuelle møder. 

2. En kombination af fysisk fremmøde i Aalborg og København og videoforbindelse mellem de to 

steder. 

3. Fysisk fremmøde i Aalborg eller København samt individuel virtuel opkobling til mødet. 

 

Medlemmer af bestyrelsen (13): 

Inge Bonfils, kasserer (genopstiller) 



Kjeld Høgsbro formand (genopstiller) 

Søren Langager (genopstiller) 

Cecilie Thøgersen (genopstiller) 

Anthon Sand Jørgensen (genopstiller) 

Bjørg Kjær 

Bjørn Hamre 

Pia Ringø (genopstiller) 

Tine Fristrup (genopstiller) 

Janina Gaarde Rasmussen (genopstiller) 

Olivia Dahl Nielsen 

Emil Falster (genopstiller) 

Søren Holst (valgt for to år og fortsætter) 

Der var ikke opstillet nogen til sekretærposten i 2023. 


